

Ghinetown chic

Named after an address in New York's Chinatown area, **Mott 32** is a subterranean hotspot for Cantonese, Sichuan and Beijing cuisine in Hong Kong's Central district. The 170-seat restaurant embraces farm-to-table cooking in its renditions of barbecue pork buns, Peking duck and other popular Chinese dishes. An extensive wine, sake and cocktail list complements the food.

中菜真味：州二公館位於中環，名字源於紐約唐人街發源地勿街32號，以精緻可口的粵菜、川菜及京菜招徠饕客。設計型格出眾的餐廳內設有170個座位，大廚更堅持「農場直送餐廳」的烹調理念，叉燒包、北京烤鴨等著名中菜皆以新鮮食材烹調。此外，餐廳還供應葡萄酒、日本清酒及雞尾酒等佳釀，適合搭配各式美食。

www.mott32.com

Ruby red: Simonsig "Tiara" Stellenbosch 2010, a South African red wine, has a deep ruby colour with fruit characters of plum and blackberry, and aromas of toasted oak and spice, integrated with vanilla notes. This wine goes well with grilled lamb, beef with refined sauces or semi-hard cheese. Served onboard Cathay Pacific on selected flights in Business Class.



紅色珍寶：Simonsig "Tiara" Stellenbosch 2010 是一款波爾多風味的紅酒，酒液深紅，宛若紅寶石，味道散發梅子及黑莓的果香，還帶有燻烤橡木、香料及雲呢拿的香味。這佳釀最宜搭配烤羊肉、蘸有幼滑醬汁的牛肉及半硬芝士。國泰指定航班商務乘客可享用。



Crispy rice, scallops and prawns with soup (right) at Mott 32 (above)

州二公館(上圖)內供應的魚湯四寶泡飯(右圖)

Modern Thai: Traditional dishes are given a contemporary spin at **Namo**, a self-billed "avant-Thai" restaurant in Hong Kong's East Tsim Sha Tsui district. Highlights include fish-mousse cake with salmon caviar and acorn-fed Iberico pork belly in red curry sauce. Guest can also enjoy the Hong Kong skyline from the alfresco lounge.

「泰」摩登：尖沙咀東部的**Namo**標榜「前衛泰菜」，餐廳以新穎烹調手法為傳統泰菜注入新意。泰式魚餅沙律及由橡子餵飼的西班牙黑毛豬五花腩做的紅咖喱，均值得一試。客人也可以在餐廳的露天位置欣賞香港島的風景。

www.facebook.com/namohongkong

Namo's chargrilled giant Atlantic octopus with lemongrass and coconut foam
Namo的炭燒地中海大八爪魚配香茅椰子泡沫

Native fashion: Lauded Hong Kong designer **Johanna Ho** has opened an eponymous store in the city's Central district, her first flagship store in her hometown. Ho, known for her eco-friendly, edgy women's knitwear, also recently launched a small menswear line.

本土時尚：備受讚譽的香港時裝設計師**何志恩**，在中環開設同名品牌Johanna Ho時裝店，這是她於家鄉開設的首間旗艦店。何志恩以設計具環保概念、風格前衛的針織女裝聞名，最近，還小試牛刀推出男裝系列。

www.johannaho.com

Contemporary cool: Johanna Ho's new store in Central district
當代型格：何志恩在中環開設的新店



Bags of accessories are on offer at 22 Degrees North
各式手袋及配飾等可在 22 Degrees North 找到

Local latitude: Accessories, design and culture come together at **22 Degrees North**, a hip concept store in a converted walk-up building in Hong Kong's Sham Shui Po textile district. Bags, jewellery, ceramics, clothing, furniture and accessories from independent local and Asian designers are on offer, and regular workshops and exhibitions will be held in-store.

潮流緯度：新潮概念店**22 Degrees North**坐落於一幢經改裝的唐樓內，集產品設計、文化藝術及時尚配飾等元素於一身。店舖立足於香港布行雲集的深水埗，以售賣本地及亞洲設計師創作的手袋、珠寶首飾、陶器、家具、時裝及配飾等為主。店內還會定期舉辦不同主題的工作坊及展覽。

www.22-n.com

